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De heer J. Lanser (midden) stelt vragen
anwege het lidmaat chap heeft men recht

op mforrnatie en daaraan wordt op die rna-
mer voldaan.
De heer driaan e achtte V -rnagazine een
mtegrerend be tanddeel van het contact met
wat men "de achterban" kan noemen, Ais u

-rnagazine laat allen. dan geloof ik dat u

het contact met de achterban met de uni-
ver iteit oor een groot deel kunt vergeten
waar chuwde hij. Hij bepleitte de gren

aartoe men financieel lOU willen gaan in
dit verband kriti ch te bezien.
Dý. an der Beek. be tuur lid en lid van de
commissie an redactie an V -rnagazine
(..wat daarvan ook de tatu moge wezen",
voorzuter mr. chut) beantwoordde de vra-
gen. War de ..germddelde" lezer i . valt
moeilijk te zeggen. Tijden de laatste diesvie-
nng van de VU heeft de rector-rnagnifi-
cu van univer iteit van Leiden onze
uruversiteit gecomplimenteerd met meer
dan een reden, maar ook noemde hij met na-
druk het mooie en intere sante blad dat onze
uruver ueit heeft. u wilde d . Van der Beek
de Leidse rector-magnificus niet be chou-
wen als de .. gemiddelde" lezer, maar op een
van de regionale vergaderingen had ds. Van
der Beek een aardappelkweker getroffen, die
het blad e eneens .. bijzonder waardeerde",
ruist omdat men in V -rnagazine rij uitvoe-
rig geinformeerd wordt over een aantal on-

derwerpen ... Ell dan lees ie " ook". Is ik op
de regionale vergaderingen vraag: hoe vindt
u nou 't V U-magazine. dan krijg ik over 't al-
gemeen positieve waarderingen.
Er zijn uiteraard ook negatieve uitingen, die
sorns resulteren in bedankjes. De redenen
liggen zeer uiteen. Som i het aileen maar
een financieel bezwaar, maar het kan ook
zijn dat men ontstemd is over 'n bepaald arti-
kel. De achterliggende maanden i er sprake
van een vrij grote toename van a bon nee .zo
van 100 alSO aanmeldingen per maand, 'n
gevolg van de werving campagne. Wat het
niveau betreft: we krijgen som ook kritiek
dat het niveau niet hooggenoeg ligt, niet we-
ten chappelijk genoeg, terwijl anderen het
nivcau weer te hoog vinden. Wat we wei pro-
beren is zoveel mogelijk moeilijke woorden
toe te lichten. De kwestie: in hoeverre is VU-
magazine een verenigingsorgaan is nog wei
eens een moeilijk punt. Het moet een lees-
baar blad blijven. intere sant. Zou u kans
zien over deze ledenraadsvergadering een in-
tere sant verhaal in VU-magazine te plaat-
sen zodat ook de afwezigen 'n boeiend en
duidelijk bceld krijgen over het gebeuren op
deze dag? Wei wordt beoogd goed en duide-
lijk te informeren wat aan onze universiteit
gebeurt en zowel docenten als studenten in
het schrijven van artikelen te betrekken.
Os. Van der Beek wees ook op de belang tel-

ling om V -rnagazine te gebruiken in scho-
len en vormingscentra. Daaruit blijkt ge-
woon dat het is aangeslagen. atuurlijk is er
001,. kritiek maar die is niet du danig dat we
ons grondig louden moeten bezinnen op een
geheel andere koers. Koer wijzigingen zul-
len telkens nodig zijn, maar we dachten dat
de richting toch wei goed is.
Voorzitter mr. chut wees er nog op dat er
op 't ogenblik intensief beraad gaande is
over het blad. Er 70U een grootscheep e

campagne voor VU-magazine gevoerd kun-
nen worden, maar het is misschien gewenst
daarmee te wachten tot het ideaal 70 dicht
mogelijk benarlert is van wat we ons voor
ogen stellen.
De heer Lanser yond de beantwoording toch
nog onbevredigend en 70U graagzien dat een
volgende keer het onderwerp opnieuw aan
de orde 70U komen, zowel wat betreft het
punt van het lezer bestand (hoc is dat sa-
menge ueld) als de aandacht in het blad voor
de strijd, die aan de V verwante organisa-
ties in ederland voeren. aar zijn mening
moest de ledenraad mede het redactiebeleid
bepalen. M r. chut deelde in antwoord
daarop nog mee dat er een onderzoek naar
het lezersbcstand I ingesteld. Over het re ul-
taat valt binnenkort iets te melden. Wat de
inhoud betreft, kan het beter. Begrip heb-
ben we, aldu mr. Schut. voor mensen die
zeggen dat het toch wei erg naar de politie-
ke richting is en naar de derde wereld, om
het precies bij name te noemen. We zijn er
volop mee bezig,
De heer terenberg veronder telde dat de
commissie van redactie er toch geen bczwaar
tegen zou hebben suggesties van regiona-
Ie be turen of abonnees te ontvan-
gen om over 'n bepaaJd onderwerp een
'n keer 'n artikel te schrijven. Oil tot de heer
Lanser

angezien de vergadertijd daarna vrijwel op
was, was er geen gelegenheid meer om van
gedachten te wisselen over het agenda punt:
.,onderwerpen voor thernadagen c.q. open
faculteitsdagen. De voorzitter vroeg ug-
gesties daarvoor schriftelijk in te dienen.
Ook kon er geen gedachtenwisseling meer
plaat vinden over de .. doelstelling van de
Vrije Universiteit",
Voorjaar 1967 zal er weer een vergadering
worden gehouden.


